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Ja knikken 
 

Waarom houden we 

eigenlijk een Algemene 

Ledenvergadering? Of 

zoals Sjef van Oekel 

zong toen we een heel 

stuk jonger waren: 

“Waar heb dat nou 

voor nodig?” 

 

Het is zeker niet de 

meest opwindende 

activiteit van de VSAG. 

In de statuten staat dat 

het moet, maar het is 

meer dan af en toe 

goedkeurend ja 

knikken, een paar 

hamerslagen en 

bitterballen en een 

drankje toe. 

 

De Algemene 

Ledenvergadering gaat 

wel degelijk ergens 

over. Het gaat over wat 

we in 2024 hebben  

gedaan, hoe het is  

gegaan, of het in de 

smaak viel, genoeg               

deelnemers trok en  

betaalbaar was.  

 

Vanzelfsprekend gaat het ook 

over hoe we met de centen zijn 

omgegaan, waarom de 

contributie omhoog moest en 

waaraan de euro’s zijn 

uitgegeven.  

 

Als het bestuur verantwoording 

over het afgelopen jaar aflegt is 

het dus belangrijk dat we niet 

tegen veel lege stoelen 

aankijken en maar een 

handjevol getrouwen de moeite 

neemt met ons het vorige 

verenigingsjaar door te nemen. 

 

Met bijna 1000 leden is de 

VSAG een grote vereniging. 

Maar het gaat ook en vooral om 

wat de VSAG is en doet. Welke 

betekenis de vereniging voor de 

leden heeft en misschien nog 

meer kan hebben.  

 

De senioren van nu zijn anders 

dan die van vroeger. Er zijn er 

steeds meer, ze worden ouder, 

zijn fysiek gezonder, actiever en 

blijven langer zelfstandig in hun 

eigen huis wonen. Ze zitten op 

internet, gebruiken sociale 

media, gaan op reis en doen 

mee aan allerlei activiteiten en 

vrijwilligerswerk. 
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Wat betekent dat voor de 

VSAG? Voor de activiteiten die 

wij bedenken, voor de 

belangstelling van de leden die 

we nu hebben en voor de 

belangstelling van de nieuwe 

generatie senioren?  

 

We werven bij de gemeente 

met een nieuwe flyer nu ook bij 

de ambtenaren die 55 jaar of 

ouder zijn, want die kunnen ook 

al lid worden. We moeten die 

dan wel een reden geven lid 

van de VSAG te worden. Is het 

niet nu, dan toch zeker als ze 

met pensioen gaan. 

 

Natuurlijk nemen wij als bestuur 

daarin het voortouw. Daarom 

ben ik blij dat het vertrek van 

secretaris Leny Loke wordt 

opgevangen door de komst van 

drie nieuwe bestuursleden, 

ervan uitgaande dat ze door de 

Algemene Ledenvergadering 

worden benoemd.  

 

Zij tonen hun betrokkenheid bij 

de VSAG. Ook zij gaan achter 

de schermen hun stinkende best 

doen om voor zoveel mogelijk 

leden iedere keer met iets leuks 

te komen. 

 

Voor de continuïteit van de 

VSAG is dat ontzettend 

belangrijk. Dat zag er nog niet 

zo lang geleden wat somber uit 

en was ik zelfs bezorgd over de 

toekomst.  

 

Eén keer per jaar, tijdens de 

Algemene Ledenvergadering, 

treden we als bestuur formeel 

naar buiten. Tonen we aan de 

hand van het jaarverslag wat 

wij vanuit ónze betrokkenheid 

bij de VSAG hebben gedaan in 

het belang van al die leden die 

we daarmee hopelijk een plezier 

hebben gedaan. 

 

Het zou fijn zijn als wat meer 

leden dan anders vanuit hún 

betrokkenheid bij de VSAG de 

Algemene Ledenvergadering op 

dinsdag 25 maart bijwonen. We 

zitten er niet voor onszelf. Het is 

tweerichtingsverkeer.  

 

Dus, beste VSAG-ers, kóm. 

Maak gebruik van je stemrecht 

en van het recht mee te denken 

en mee te praten!  

 

Leo Draisma, 
 

voorzitter 
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Scheidend secretaris Leny Loke:  
 

“Ik heb het al die          

jaren met veel         

plezier gedaan” 
 

Na 13 jaar vindt Leny Loke het 

genoeg geweest. Tijdens de 

Algemene Ledenvergadering op 

dinsdag 25 maart in de ruimte van de VSAG in Zuid57 stelt zij 

zich niet meer herkiesbaar en treedt zij terug als secretaris van 

de VSAG. “Het was soms veel werk, maar ik heb het al die 

jaren met veel plezier gedaan.” 

 

De in het Indonesische Bandung geboren Leny Loke trad nadat 

ze administratief medewerkster bij onder andere de 

Nederlandse Reisvereniging en reisleidster bij het reisbureau 

Aponte Viaggi in het Italiaanse Sorrento was geweest, in 1973 

in dienst van de gemeente Den Haag. Tien jaar later werd ze 

medewerkster op het Bureau Gemeentesecretaris en na ruim 

anderhalf jaar secretaresse van de gemeentesecretaris. Dat 

was ze ruim 27 jaar. Ze werkte onder andere met Koos van 

Beuzekom, die ook lid van de VSAG is, Wim Kuijken en David 

Jongen. In februari 2012 ging ze met fpu.  

 

Overlijden                                                                          

Een maand later zat zij in de toenmalige ruimte van de VSAG in  

het gemeentelijk gebouw aan de Fruitweg bij een 

bestuursvergadering naar aanleiding van het volkomen 

onverwachte overlijden van secretaris Ada Goudsmit. Hierdoor 

moest de Algemene Ledenvergadering worden uitgesteld.  
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Leny Loke, die al sinds november 2005 lid van de VSAG was, zei bereid 

te zijn secretaris te worden en werd op 1 mei 2012 door de Algemene 

Ledenvergadering benoemd.                                                                                      

 

Nu zit het er voor haar op. Na 13 jaar is het mooi geweest. Is het 

moeilijker geworden de energie die er voor nodig is, telkens weer op te 

kunnen brengen. Ze kijkt wel met veel voldoening op al die jaren terug.  

 

“Als bestuur moet je aan de ene kant allerlei activiteiten bedenken. Wat 

is leuk, zal er voldoende belangstelling voor zijn en is het betaalbaar. 

Vooral dat laatste is tegenwoordig met de sterk gestegen prijzen erg 

belangrijk. Aan de andere kant komt er organisatorisch heel wat bij 

kijken. Alles moet tot in de puntjes worden geregeld, want er mag niets 

fout gaan. Je kunt het niet hebben dat iets niet goed gaat en leden 

ontevreden zijn over wat we ze hebben aangeboden.” 

 

Die rol was haar met al haar ervaring als steun en 

toeverlaat van de gemeentesecretaris op het lijf 

geschreven, al is ze de eerste om dat te relativeren. 

“Ik ben secretaris geworden omdat er door het 

overlijden van Ada Goudsmid een groot en acuut 

probleem was. Eigenlijk is er in al die jaren daarna 

aan wat de VSAG is en doet niets veranderd. Het 

was fijn iets te doen waar mensen een plezier aan 

beleefden. Voor sommigen was en is de VSAG nog 

steeds heel belangrijk.” 

 

Warm                                                                                                        

Dat zij daaraan een bijdrage heeft kunnen leveren maakt dat Leny Loke 

met een warm gevoel op al die jaren terugkijkt. “Het was absoluut de 

moeite waard. Het was fijn met de andere bestuursleden en al die 

andere vrijwilligers de VSAG te laten functioneren zoals dat in 1978 bij 

de oprichting de bedoeling was en nog steeds is. Ik doe een stap terug, 

maar eens een VSAG-er altijd een VSAG-er.”  
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Lidewij van Aken, Annette Kamperman 

en Alicia Dammers kandidaat-bestuurslid  
 

Tijdens de Algemene Ledenvergadering komt het voorstel van 

het bestuur aan de orde Lidewij van Aken, Annette Kamperman 

en Alicia Dammers tot bestuurslid te benoemen. Zij hebben de 

afgelopen maanden al veel bestuursvergaderingen bijgewoond. 

Alicia Dammers is inmiddels ook gastvrouw. 

 

Lidewij van Aken, 68 jaar en drie jaar met 

pensioen, is lid van de Handwerkclub van de 

VSAG, waarvan zij ook contactpersoon was. 

Nadat zij vorig jaar aspirant bestuurslid werd 

moest zij als contactpersoon stoppen. 

Behalve op handwerken is zij ook dol op 

kunst en muziek.  

 

Ruim 30 jaar werkte Lidewij van Aken in het onderwijs, waar zij 

zich bezig hield met leren in de praktijk. “Door ervaring kun je 

leren mits je goede begeleiding krijgt en hierover reflecteert, 

vooral als je dat samen met anderen doet.” Daarnaast was zij 

onder andere een aantal jaren voorzitter van de cliëntenraad in 

de tijd dat zij mantelzorger van haar ouders was.  

 

Sterk                                                                                  

Toen Leny Loke haar polste of ze haar mogelijk als secretaris 

van de VSAG zou willen opvolgen, reageerde Lidewij van Aken 

positief. “Ik vind het belangrijk samen dingen te doen”, zo is 

haar motivatie. “Ieder heeft zijn eigen kracht en samen staan 

we dubbel sterk!” 
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Annette Kamperman is sinds 2020 lid van de VSAG. Zij 

werkte 20 jaar als Intermediair in de Openbare 

Bibliotheek Den Haag aan het Spui. In 2020 ging zij in 

verband met corona met stille trom met pensioen. 

“Werken met mensen en boeken vond ik altijd leuk.” 

Via de gemeente kreeg ze een brief over het bestaan 

van de VSAG. “Dat leek me leuk en besloot ik me als 

lid aan te melden. Daar heb ik geen spijt van gehad.”  

 

Tijdens de Algemene Ledenvergadering vorig jaar maart kwam ter 

sprake dat nieuwe bestuursleden nodig waren. “Toen dacht ik: waarom 

dit niet proberen. Ik loop nu een jaar als aspirant-bestuurslid mee en 

heb gezien hoe dat werkt. En ja, nu wil ik wel tot het bestuur 

toetreden.” 

                                                                                                

Wmo                                                                      

Alicia Dammers is sinds eind 2017 lid van de VSAG. Zij 

werkte 18 jaar bij de Dienst Sociale Zaken en 

Werkgelegenheidsprojecten van de gemeente en 

beoordeelde als consulent aanvragen voor de Wet 

maatschappelijke ondersteuning (Wmo). Dat deed zij 

via telefonisch overleg en tijdens huisbezoek. Vorig jaar 

februari hield zij voor de VSAG hierover een lezing. 
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Agenda Algemene  

Ledenvergadering  

dinsdag 25 maart 
 

De Algemene Ledenvergadering wordt gehouden op dinsdag  

25 maart en begint om 14.00 uur in de ruimte van de VSAG, 

zaal 1.09 op de eerste etage van Zuid57 aan de Zuidlarenstraat 

57.  

 

De agenda: 

 

1. Opening en vaststelling van de agenda. 

 

2. Ingekomen stukken. 

 

3. Mededelingen. 

 

4.  Vaststelling van het verslag van de Algemene 

 Ledenvergadering van dinsdag 19 maart 2024. 

 

5.        Bespreking van het jaarverslag over het jaar 2024  

           van de secretaris 

  

6. Bespreking van het financieel verslag over het jaar 

 2024 van de penningmeester. 

 

  a) van de kascommissie bestaande uit de heer   

  Harrie de Vogel en mevrouw Anneke Bleijenberg. 

 

 b) goedkeuring van het financieel verslag over 2024.   
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7. Verkiezing van de kascommissie voor 2025.  

 

Anneke Bleijenberg treedt terug. Harrie de Vogel blijft lid.     

Reservelid Ton van der Linden schuift door als lid. 

 

Benoeming van een nieuw reserve lid. 

 

Leden die hiervoor belangstelling hebben kunnen dit bij het 

bestuur melden of zich hiervoor tijdens de Algemene 

Ledenvergadering beschikbaar stellen. 

 

8. Vaststelling van de begroting voor het jaar 2025. 

 

9.  Bestuursverkiezing. 

 

 Secretaris Leny Loke treedt terug. De Algemene 

Ledenvergadering wordt voorgesteld de dames Lidewij van 

Aken, Annette Kamperman en Alicia Dammers tot bestuurslid te 

benoemen.  

           

Op grond van artikel 9, lid 4 van de statuten kunnen ten minste 

10 leden een kandidaat voor het bestuur voordragen. De 

voordracht moet 10 werkdagen voor de Algemene 

Ledenvergadering, uiterlijk dinsdag 11 maart, bij het secretariaat 

zijn ontvangen met daarbij een bereidverklaring van de 

kandidaat. 

 

10.  Toelichting op de voorgenomen activiteiten in 2025. 

 

11.      Rondvraag. 

 

12. Sluiting, gevolgd door een samenzijn met hapjes en drankjes, 

beneden in het café van Zuid57. 
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Verslag Algemene  

Ledenvergadering  

19 maart 2024 
 

(agendapunt 4) 

 

Voorzitter Leo Draisma heet om 14.00 uur in de ruimte van de 

VSAG in Zuid57 iedereen welkom. De agenda wordt 

vastgesteld, er zijn geen ingekomen stukken en geen 

mededelingen. 

 

Vervolgens leest de voorzitter de namen voor van de 25 leden 

die in 2023 en van de 3 leden die in 2024 zijn overleden. Zij 

worden staande met enige ogenblikken stilte herdacht. 
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Het verslag van de Algemene Ledenvergadering van dinsdag 28 maart 

2023 wordt goedgekeurd. De voorzitter tekent daarbij aan dat door de 

val van het College eerdere afspraken met de gemeente niet door 

konden gaan. Op korte termijn zal een nieuwe afspraak worden 

gemaakt. 

 

Het jaarverslag over 2023 van de secretaris wordt hierna zonder op- of 

aanmerkingen goedgekeurd. 

 

Bij de bespreking van het financieel verslag over 2023 van de 

penningmeester zegt Krijn de Graaf namens de kascommissie dat de 

jaarrekening een getrouw beeld van de inkomsten en uitgaven geeft. 

Met zijn verzoek de penningmeester decharge te verlenen gaat de 

Algemene Ledenvergadering met applaus akkoord  

 

Krijn de Graaf treedt hierna terug als lid van de kascommissie. Anneke 

Bleijenberg blijft lid. Reservelid Harrie de Vogel schuift door als lid. Tot 

nieuw reservelid wordt Ton van der Linden gekozen. Hij maakte al 

eerder deel uit van de kascommissie.  

 

Bij de bespreking van de begroting voor 2024 wijst plaatsvervangend 

penningmeester Ton Rijksen erop dat de gemeente de VSAG financieel 

niet meer ondersteunt met het verdubbelen van de contributie. Nu 

moet aan de hand van de begroting bij de gemeente een 

subsidieverzoek worden ingediend. Dat verklaart het verschil tussen het 

bedrag van € 18.000 voor 2023 en € 10.000 voor 2024.  

 

Hierna wordt de begroting voor 2024 goedgekeurd. 

 

Bij de bestuursverkiezing wordt op voorstel van het bestuur secretaris 

Leny Loke die statutair is teruggetreden, met applaus herkozen. De 

herbenoeming geldt overigens maar voor één jaar. Bij de Algemene 

Vergadering in maart 2025 legt zij haar functie neer.  
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Afscheid wordt genomen van bestuurslid Cees Kloet. In zijn dankwoord 

zegt de voorzitter dat het bestuur door dit vertrek zwakker wordt. 

Daarom wijst hij weer op de noodzaak van vers bloed in het bestuur. 

“Zonder voldoende bestuursleden kan er geen VSAG zijn”. Ook met 

bloemen dankt hij Cees Kloet voor zijn inzet gedurende de afgelopen 

zes jaar. 

 

Vervolgens geeft de voorzitter een overzicht van de komende 

activiteiten in 2024: 

 

de twee rondleidingen door de Passage, de lezing over de gefusilleerde 

drukkers van de verzetskrant Het Parool door Richard Kleinegris, de 

herdenking van de in de Tweede Wereldoorlog omgekomen 

ambtenaren van de gemeente op het Trekvlietplein, de vaartocht naar 

Slot Loevestein, de twee beklimmingen van de Haagse Toren, het 

bezoek aan het station van de Reddingmaatschappij in Scheveningen, 

de buitendag, de Vlietvaart, de boottocht met een stop in Heusden en 

een diner aan boord, de instuif  en het eindejaarsfeest dat dit jaar niet 

in De Prael wordt gehouden. 
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Bestuurslid Ton Rijksen vraagt bij de rondvraag wie van de 25 

aanwezige leden het bestuur wil versterken. De voorzitter voegt eraan 

toe dat het om het voortbestaan van de VSAG gaat. Niemand meldt zich 

echter hiervoor aan.  

 

Nadat Jan van der Poll het bestuur met het jaarverslag heeft 

gecomplimenteerd sluit de voorzitter de Algemene Ledenvergadering. 

 

Daarna is er een 

geanimeerd 

samenzijn met 

hapjes en drankjes 

in het café van 

Zuid57. 
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De VSAG  

in 2024 
 

Jaarverslag van  

de secretaris 

(agendapunt 5) 

 

Het was een goed jaar, 

2024.  
 

VSAG-lid Stef de Niet 

vertelde over de Victory 

Boogie Woogie van Piet 

Mondriaan in het 

Kunstmuseum Den Haag. 
 

Twee keer was er een 

rondleiding in de Passage.  
 

Er was een vaartocht naar 

Slot Loevestein.  
 

De Haags toren werd onder 

leiding van de 

stadsbeiaardier twee keer 

beklommen.  
 

In de Scheveningse haven 

werden het reddingstation 

en de reddingboot van de 

KNRM bezocht.  
 

Met een stadsgids werd een 

wandeling in het 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 
2024 
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historische centrum van Dordrecht 

gemaakt. 
 

Over de vroegere trekschuitroute 

werd tijdens de Vlietvaart van Den 

Haag naar Delft en na een lunch weer 

terug gevaren.  
 

Bij de vaartocht van Kerkdriel naar 

Heusden en weer terug was er een 

diner aan boord.                                                                   
 

Met een historische PCC-tram werd 

door Den Haag gereden.  
 

Er was weer een snertmiddag.  
 

VSAG-lid Alicia Dammers vertelde 

over de Wet maatschappelijke 

ondersteuning.   
 

De drie bingo’s trokken veel 

deelnemers. 
 

Over verzetsmensen uit de 

Regentessebuurt gaf VSAG-lid  

Richard Kleinegris een lezing.  
 

Op de buitendag was er met Sportief 

Plus aandacht voor gezondheid.  
 

De instuif was weer een gezellige 

bijeenkomst.  
 

Voor de eindejaarsviering was de 

belangstelling enorm. 
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Tijdens de Algemene Ledenvergadering op 

dinsdag 19 maart werd afscheid genomen van 

Cees Kloet, die zes jaar bestuurslid is geweest. 

Van voorzitter Leo Draisma waren er waarderende 

woorden en bloemen voor zijn inzet. Voor andere 

activiteiten zoals het presenteren van de bingo is 

hij nog steeds beschikbaar. 

 

Ook werd afscheid genomen van gastvrouw 

Anneke Bleijenberg, die zich wegens fysieke 

omstandigheden moest terugtrekken. Dat 

gebeurde op de buitendag op dinsdagmiddag     

13 augustus bij het clubgebouw van de              

sv Erasmus. Leo Draisma bedankte haar voor haar 

bijdrage tijdens allerlei bijeenkomsten in de ruimte 

van de VSAG en gaf haar ook een orchidee. 

 

Andere vrijwilligers hebben zich ook ingezet zoals de contactpersonen 

van de afdelingen. De VSAG is hen eveneens veel dank verschuldigd. 

 

Dank is er tevens voor de betrokkenheid bij de VSAG van 

gemeentesecretaris Ilma Merx. Haar bezoek aan de VSAG met Mirjam 

Westgeest, directeur Personeel en Organisatie bij de gemeente, werd 

zeer op prijs gesteld en leidde tot acties om met een flyer de 

bekendheid van de VSAG bij ambtenaren van 55 jaar en ouder en bij 

ambtenaren 

die met 

pensioen 

gaan te 

vergroten. 

Dat geeft de 

werving van 

nieuwe leden 

een impuls. 
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De financiële ondersteuning van de gemeente in de vorm van een 

subsidie was eveneens in 2024 zeer belangrijk. Dat geldt ook voor de 

drukkerij en de postkamer van het gemeentelijk Intern 

Dienstencentrum, die het Journaal vervaardigden en, evenals de 

verjaardagskaarten, naar de leden verzonden. 

 

Een belangrijke logistieke verbetering was de komst van verrijdbare 

tafels in de VSAG-ruimte in Zuid57. Daarmee kwam na bijeenkomsten 

en de activiteiten van enkele afdelingen een eind aan het sjouwen met 

de zware tafels.  

 

Op 1 januari 2024 had de VSAG 969 leden. In het verslagjaar overleden 

27 leden en zegden 43 leden om uiteenlopende redenen hun 

lidmaatschap op. Daar stond de komst van 67 nieuwe leden tegenover. 

Op 31 december 2024 waren er 966 leden. 

 

Het bestuur bestond in 2024 uit: 
 

Leo Draisma, voorzitter 

Leny Loke, secretaris,  

Ed de Kleijn, penningmeester 

Ton Rijksen, plaatsvervangend penningmeester  

Cobi Bult, bestuurslid 

Cees Kloet, bestuurslid (tot 19 maart 2024) 

 

Op de volgende pagina’s een overzicht van wat er in het verslagjaar is 

gebeurd, gevolgd door de afdelingen Biljarten, Bridge, Fietsen, 

Handwerken, Keep Fit, Koersbal, Schilderen, Yoga en Watergym. 
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Tijdens de nieuwjaarsreceptie 

op dinsdag 9 januari in de 

ruimte van de VSAG noemde 

voorzitter Leo Draisma het 

zorgelijk dat bij de komende 

Algemene Ledenvergadering 

een bestuurslid zich voor nog 

maar een jaar herkiesbaar 

stelde en een ander bestuurslid afscheid nam. Bovendien hebben 

enkele bestuursleden er al heel wat jaren opzitten. “Gezien de 

bestaanszekerheid van de VSAG is vers bloed echt noodzakelijk”, zei hij.  

 

Voor de derde keer was er op dinsdag    

20 februari een snertmiddag in het 

clubgebouw van de sv Erasmus aan de 

Erasmusweg. De 37 deelnemers lieten 

zich de snert met roggebrood goed 

smaken en meldden zich bijna allemaal 

voor een tweede kop. In plaats van de 

gebruikelijke spelletjes presenteerde Cees 

Kloet met assistentie van Jacoline een 

pubquiz.  

 

Op dinsdag 27 februari gaf VSAG-lid Alicia 

Dammers in de ruimte van de VSAG 

nadere bijzonderheden over de Wet 

maatschappelijke ondersteuning. Niet 

iedereen heeft zomaar recht op de Wmo. 

“Eerst wordt bekeken wat je nog zelf kan 

en wie je daarbij kan helpen, zoals familie, 

vrienden of buren. Dus alleen hulp via de 

Wmo voor iemand die dat echt nodig 

heeft. Je moet in je woning kunnen doen 

wat je onder normale omstandigheden zou 

kunnen doen.”  
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Oud-bestuurslid Stef de Niet speelde op dinsdag 

12 maart in het Kunstmuseum Den Haag op zijn 

saxofoon het nummer ‘Solitude’ van Duke 

Ellington. Daarmee legde hij een verbinding met 

de Victory Boogie Woogie, het beroemde 

schilderij van Piet Mondriaan. Voor 41 

belangstellende leden vertelde hij daar alles over. 

Daarna was er in het restaurant van het 

Fotomuseum een lunch. 

 

Tijdens de Algemene Ledenvergadering op dinsdag 19 maart vroeg 

bestuurslid Ton Rijksen wie 

het bestuur wilde komen 

versterken. Niemand stak 

zijn vinger op. Nadat alle 

jaarstukken waren 

goedgekeurd wees 

voorzitter Leo Draisma op 

de noodzaak van vers bloed 

in het bestuur. “Zonder 

voldoende bestuursleden kan er geen VSAG zijn.” 

  

Met 35 deelnemers was het gezellig druk op de paasbingo op dinsdag     

26 maart in de ruimte van de VSAG, die door de gastvrouwen Anneke 

en Gonny in de paassfeer was versierd. Ook was er zoals altijd advocaat 

met slagroom. De bingo 

werd gepresenteerd door 

Ed de Kleijn en Cees 

Kloet. De vier 

hoofdprijzen, een pakket 

met streekproducten van 

een boerderij in het 

Westland, gingen naar de 

dames Uth en Bours en de heren Haak en Draisma. 
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De belangstelling voor de rondleiding in de 

Haagse Passage op 16 april en 23 april was 

met in totaal 60 deelnemers groot. 

Verzameld werd bij de ingang aan de 

Hofweg. De Passage werd op 4 mei 1885 

voor het ‘deftig winkelen’ door Haagse 

notabelen geopend en is het oudste nog 

bestaande winkelgebied van Nederland. De 

reacties van de deelnemers op de 

verrassende en interessante rondleiding 

waren zeer enthousiast. Na afloop was er een lunch in restaurant         

’t Goude Hooft. 

 

Richard Kleinegris, lid van de VSAG, vertelde op 

dinsdagmiddag 30 april in de ruimte van de VSAG 

over twee vroegere bewoners van de 

Regentessebuurt, Joop van Leeuwen en Willem 

Gerrese. Zij drukten in de Tweede Wereldoorlog 

de verzetskrant Het Parool in de handelsdrukkerij 

van hun pleegmoeder Wilhelmina Kockx in de 

Weimarstraat en werden daarvoor op 5 februari 

1943 door de Duitsers op vliegveld Soesterberg 

geëxecuteerd. 

 

Op 4 mei werden op het Trekvlietplein de 

ambtenaren van de gemeente Den Haag 

herdacht, die in de Tweede Wereldoorlog zijn 

omgekomen. Gemeentesecretaris Ilma 

Merckx. “We mogen deze mensen, onze 

collega’s, niet vergeten”. Nadat ze met de 

directeur van de Dienst Stadsbeheer, Walter 

van Beuzekom, een krans had gelegd, legden 

namens de VSAG voorzitter Leo Draisma en 

penningmeester Ed de Kleijn ook een krans. 

 

https://nl.wikipedia.org/wiki/1885
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De vaartocht vanuit Vianen naar Slot 

Loevestein trok op dinsdag 28 mei 50 

deelnemers. Aan boord van de ‘Domani’ 

werden ze met koffie en gebak 

ontvangen. Ook kregen ze soep omdat 

het diner pas ’s middags was. Bij Slot 

Loevestein hoorden de deelnemers in 

groepen alles over de bouw en de 

betekenis van het kasteel dat ooit een 

staatsgevangenis was waaruit Hugo De Groot in een boekenkist 

ontsnapte.  

 

In een groepje van 15 deelnemers 

werd op vrijdag 7 en vrijdag 14 juni de 

600 jaar oude Haagse toren 

beklommen. Er moesten nogal wat 

treden worden genomen, maar omdat 

regelmatig voor een toelichting werd 

gestopt viel het erg mee en was aan 

het eind van de beklimming het 

prachtige uitzicht over de stad de bekroning. Stadsbeiaardier Gijsbert 

Kok gaf allerlei informatie over het bespelen van het carillon, het klavier 

en het versteken van de speeltrommel. 

 

Op dinsdag 2 juli bezochten 45 leden het reddingstation van de KNRM 

bij de haven in Scheveningen. Arie Verbaan vertelde van alles over de 

geschiedenis van het station, het 

reddingwerk, de uitrusting van de 

reddingboot en de rol van het 

kusthulpverleningsvoertuig. Daarna 

werd een kijkje in de reddingboot 

genomen en was er een 

rondleiding in het reddingstation 

waarbij was te zien hoe op 

monitoren alles langs de kust in de gaten wordt gehouden.  
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Op dinsdag 30 juli ging de zomertocht naar 

Dordrecht. Nadat ze in patisserie Van der Sterre 

koffie met een appelmarijn hadden gedronken 

wandelden de 45 deelnemers in drie groepen 

met een stadsgids door de historische 

binnenstad. Daarna verkenden ze Dordrecht op 

eigen gelegenheid verder. Met een diner in 

restaurant Tout le Monde in Pijnacker werd de 

dag afgesloten. 

 

Door het mooie weer brachten de vele deelnemers de buitendag op 

dinsdag 13 augustus vooral op het terras bij het clubgebouw van de   

sv Erasmus door. Na de lunch 

verzorgde Sportief Plus het 

programma. Bij de swingo 

moest aan de hand van een 

muziekfragment de daarbij 

behorende artiest worden 

geraden en bij een bodyscan 

werd vooral naar de hoeveelheid 

vet gekeken. Met een Indische 

maaltijd en een ijsje uit de ijskar toe werd de buitendag afgesloten.                                                            

 

Voor de Vlietvaart naar en van Delft op dinsdag 20 augustus stapten de 

25 deelnemers op de Bierkade 

op de ‘Hadrianus’ en wees de 

gids op enkele buitenplaatsen, 

die vroeger door rijke 

Hagenaars werden gebouwd 

om in de zomer niet in de buurt 

van de stinkende grachten te 

hoeven blijven. Na de lunch in 

dartcafé 1Eighty werd terug 

naar de Bierkade gevaren. 
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Niet vanaf Kerkdriel maar vanuit 

Woudrichem werd op dinsdag           

17 september naar het vestingstadje 

Heusden gevaren. In Kerkdriel gingen 

de 52 deelnemers aan boord van de 

‘Columbus’ en werden met koffie en 

een stuk appeltaart met slagroom 

ontvangen. Aan het einde van de 

ochtend werd een diner geserveerd. 

Nadat in Heusden was afgemeerd kon 

het stadje met het gerestaureerde centrum worden bekeken. Daarna 

werd naar Kerkdriel teruggevaren. 

 

Gemeentesecretaris Ilma Merx en 

Mirjam Westgeest, directeur Personeel 

en Organisatie bij de gemeente, 

bezochten op woensdag 18 september 

de VSAG. Ze zagen een fotopresentatie 

van enkele activiteiten. Ook de 

afdelingen kwamen met foto’s en een 

toelichting van de contactpersonen aan bod. Een bespreekpunt was de 

werving van nieuwe leden omdat de gemeente niet meer de namen en 

adressen verstrekt van ambtenaren die met pensioen gaan. 

 

Voor de najaarsbingo op dinsdagmiddag       

24 september in de ruimte van de VSAG was 

de opkomst met 40 deelnemers erg hoog. In 

de eerste ronde verdwenen alle getallen van 

het scherm. Vermoedelijk was een stekkertje 

losgeraakt. Daarom werden nieuwe briefjes 

uitgereikt en meteen voor de volle kaart 

gegaan. Prijswinnaars waren Joop van Boxtel, 

Joke Hoek, Anneke Stapels en Greet Meerde. 

Tussen de rondes door werden pakjes met koekjes verloot. 
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In 1993 werd de laatste PCC-

tram uit dienst genomen. Op 

donderdag 10 oktober maakten 

33 leden een toeristische rit in 

deze tram. Ze vertrokken bij de 

Grote Kerk en kregen een 

toelichting door Rob Brons, 

vroeger onder andere 

commandant van de Haagse brandweer en nu een van de vele 

vrijwilligers van het Haags Openbaar Vervoer Museum. Na afloop was 

er een lunch in ’t Goude Hooft. 

 

De deelnemers aan de instuif op donderdag 22 oktober in de ruimte 

van de VSAG praatten geanimeerd 

met elkaar, terwijl warme en koude 

drankjes, zoutjes en bitterballen 

werden geserveerd. Voorzitter Leo 

Draisma vertelde over het 

werkbezoek van 

gemeentesecretaris Ilma Merx en 

Mirjam Westgeest, de directeur Personeel en Organisatie bij de 

gemeente, aan de VSAG. De presentatie die toen was te zien, werd 

weer vertoond.    

 

De Sinterklaasbingo op dinsdag 19 november trok 36 deelnemers. 

Nadat ze met koffie en thee en gevulde speculaas of banketstaaf 

werden ontvangen begon de bingo, die 

na de eerste ronde werd bezocht door 

een roetveegpiet die zakjes pepernoten 

uitdeelde. Na de tweede ronde was er 

een pauze met een glas warme 

chocolademelk met slagroom. In de 

derde ronde won de roetveegpiet, 

wiens echte naam Adrie Stapel is, een 

tweede prijs. Tussen de rondes werden chocoladeletters verloot.  
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Op dinsdag 17 december 

werd de traditionele 

eindejaarsviering voor 

de eerste keer gehouden 

in Grand Café ‘Haagsche 

Bluf’ in het gelijknamige 

winkelcentrum aan de 

Groenmarkt in het hartje 

van de Haagse 

binnenstad. De 

afgelopen twee jaar was 

dat, met succes, in 

brouwerij De Prael.  
 

De deelnemers, evenveel 

als het jaar daarvoor, 

werden vanaf 16.00 uur 

ontvangen. Hoogtepunt 

van de geanimeerde 

happening, die na een 

glas prosecco en een 

welkomstwoord van 

voorzitter Leo Draisma werd geopend, was het 3-gangen diner, 

waarvan de deelnemers vooraf het voorgerecht, het hoofdgerecht en 

het dessert hadden gekozen. 
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De afdelingen in 2024 
 

Enkele afdelingen hadden vorig jaar met een daling van het 

aantal leden te maken. Zo zit de afdeling Koersbal op het 

absolute minimum. “Eigenlijk kan niemand ziek worden of met 

vakantie gaan”, zegt contactpersoon Harry Bielefeld. Hij hoopt 

dat er nieuwe leden bij komen. 

 

Van de 16 leden waarmee de afdeling Bridge 2024 begon, 

waren er begin dit jaar, vooral door gezondheidsproblemen, 

nog 9 over. Ook bij deze afdeling zijn nieuwe leden daarom 

welkom. Lieke Schonk: “We spelen niet met het mes op tafel, 

meedoen is de beste manier om bridge te leren en de thee en 

koffie staan klaar.” 

 

De afdeling Biljarten heeft nog maar vier leden over. Dat waren 

er zeven. Frans Kalse: “Er is niet zoveel animo meer voor 

biljarten.” 

 

Bij de afdeling Watergym is er bij de les op woensdagmiddag 

nog plek voor nieuwe leden. Contactpersoon Yvonne 

Heemskerk-Brunings: “Kom eens lekker twee proeflesjes 

proberen.”  

 

Hoe het met de afdelingen in 

2024 is gegaan besprak het 

bestuur op donderdag 16 januari 

met de contactpersonen in het 

ROC Mondriaan aan de Koningin 

Marialaan. Na een rondleiding 

was er een lunchvergadering in 

het restaurant Invitez van het 

ROC Mondriaan. 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
2024 
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BILJARTEN 

 

De afdeling Biljarten begon vorig 

jaar met 7 leden, maar door het 

vertrek van enkele biljarters en 

er geen nieuwe bij kwamen 

bleven er nog vier over. Frans 

Kalse, nog steeds voorzitter, 

secretaris en penningmeester 

van de afdeling: “Met z’n vieren 

vinden wij het leuk om te doen. Helaas is er niet zoveel animo meer 

voor biljarten. Voor pool en snooker hebben we geen ruimte, want daar 

is een veel groter biljart voor nodig.” 

 

Gespeeld wordt op woensdag van 10.00 tot 16.00 uur met een pauze 

voor de koffie en een boterham. Frans Kalse: “Dan gaan we weer 

biljarten en wie dat lust neemt rond half drie een pilsje. Misschien kan 

iemand die lid van de seniorenvereniging van de vroegere 

gemeentepolitie is zich bij ons aansluiten. Eventueel kunnen we op een 

aantal dagen in blokjes van vier uur spelen.” 

 

Op het groene laken van het eigen biljart in de ruimte van de VSAG 

spelen de biljarters libre. “Frans Kalse: “Na de lunch, zo rond half twee, 

pakken we er een vierde bal bij en spelen we het spelletje ‘Honderden’. 

Je begint met nul. Als je alle ballen raakt krijg je 20 punten, als je de 

blauwe en de rode bal raakt 4 punten en als je een bal raakt 1 punt. Er 

komt heel wat rekenwerk bij kijken, maar dat doet onze ‘accountant’.“  

 

Gezelligheid is belangrijk bij de biljarters. Met drie echtgenotes erbij 

werd in het café van Zuid57 geluncht en met Pasen en de kerst had 

Frans Kalse voor wat lekkers gezorgd. Mogelijk komt er een nieuwe 

voorzitter. Zo ging een van de biljarters op 16 januari van dit jaar met 

Frans Kalse mee naar de jaarlijkse vergadering van het bestuur van de 

VSAG met de contactpersonen van alle afdelingen. “Dat was een leuke 

dag en hij vond het interessant.” 
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BRIDGE 
 

Zoals 2024 begon was voor de afdeling Bridge nog niet eerder 

voorgekomen: alle vier de bridgetafels waren bezet. Dat betekende 16 

spelende leden. Het oudste lid was 93 jaar, de jongste 67 jaar. De 

verwachting aan het eind van 2023 dat in 2024 nieuwe leden zich 

zouden aanmelden, kwam dus uit. Wel zijn het afgelopen jaar om 

uiteenlopende redenen zoals lichamelijke ongemakken, problemen met 

de mobiliteit, verhuizing en het hebben van andere bezigheden toch 

enkele leden met bridgen gestopt.  

 

De afdeling Bridge is 

volgens 

contactpersoon Roy 

Maring niet de enige 

afdeling die met het 

probleem van 

vertrekkende leden 

heeft te maken.  

 

Daarom is 

gemeentesecretaris 

Ilma Merx tijdens 

haar bezoek aan het bestuur van de VSAG en de contactpersonen van 

de afdelingen gevraagd oudere werknemers over het bestaan van de 

VSAG te informeren. Dat is wenselijk omdat de gemeente hun gegevens 

door de komst van de Algemene Verordening Gegevensbescherming 

(AVG) niet meer aan de VSAG verstrekt. 

 

Naast deze perikelen had de afdeling Bridge het afgelopen jaar toch 

weer gelegenheid de saamhorigheid binnen de groep te vergroten met 

een lunch bij een Turks restaurant en een gezamenlijke borrel op het 

terras bij Zuid57.  
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FIETSEN 
 

Acht keer, van maart 

tot en met oktober, 

was er voor de 

liefhebbers een 

fietstocht, zoveel 

mogelijk door het 

groen in en om Den 

Haag, Haaglanden 

en het Westland. De 

monumentendag 

biedt extra leuke mogelijkheden, zoals een bezoek aan een molen. Ook 

Meijendel, Hoek van Holland en Katwijk worden aangedaan. 

 

Bijna altijd wordt op de tweede zaterdag van de maand om 10.00 uur 

vertrokken bij het verzorgingshuis Houtwijk in de Toon Dupuisstraat. 

Aanmelden is niet nodig. In de WhatsApp groep, FietstourVSAG, worden 

de laatste nieuwtjes uitgewisseld en mogelijke wijzigingen 

doorgegeven. Voor wie het leuk lijkt mee te fietsen is het aan te raden 

aan deze groep deel te nemen. Introducés zijn ook welkom. 

 

Het aantal fietsers varieert sterk. Soms zijn er vijf, soms vijftien. De 

meesten hebben een e-bike, maar met een tempo van 16/17 kilometer 

kunnen de deelnemers die op een gewone fiets rijden, goed 

meekomen. De lengte van de tochten is variabel, meestal tussen de 

dertig en veertig kilometer. Altijd is er halverwege een koffiestop.  

 

Ton van der Linden die de fietstochten organiseert, streeft ernaar 

routes uit te zoeken die mogelijk iets aparts of een verrassing hebben. 

Indien mogelijk rijdt hij eerst de geplande route om te zien of er 

opbrekingen of blokkades zijn zodat hij de route kan aanpassen. Het is 

voor hem een extra kick als iemand in de groep zegt: “Hè, dit ken ik 

niet, hier was ik nog nooit”. 
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In 2024 waren er gemiddeld 8 deelnemers. Bij de eerste tocht op            

9 maart werden met een koude oostenwind deel 1 en 2 van de 

Parkenroute in omgekeerde volgorde gereden. Er was koffie in de mooi 

opgeknapte buitenplaats Ockenburgh. Bij de tweede tocht op 13 april 

met prachtig lenteweer ging de route linksom in plaats van rechtsom 

naar ‘t Woudt. De koffie in de Hooiberg smaakte prima, mede dankzij 

de bijdrage van het bestuur.  

 

De derde tocht op 11 mei ging naar Delftse Hout, weer met prachtig 

fietsweer. Bij ‘Knus’ werd koffie gedronken. Omdat Ton van der Linden 

de tocht niet kon voorbereiden werden min of meer de gebaande paden 

gevolgd. Toch waren er enkele obstakels zoals opgebroken wegen en 

verlegde fietspaden.   

 

De vierde fietstocht op 8 juni volgde deel 3 van de Parkenroute aan de 

noordkant van Den Haag. De weersomstandigheden waren weer prima. 

De route was voor de meeste deelnemers verrassend leuk en 

afwisselend. Koffie was er in Paviljoen Malieveld. Natuurlijk nam 

iedereen ook poffertjes. De vijfde fietstocht op 13 juli werd wegens de 

hevige regen afgelast.  

 

De zesde tocht op 10 augustus ging naar Hoek van Holland over het 

lage fietspad wegens de harde tegenwind. Na de koffie in Aan de 

Nieuwe Waterweg ging het met de wind in de rug over het hoge 

fietspad terug naar Kijkduin. De zevende fietstocht op 14 september 

ging langs landgoederen in Rijswijk en Voorburg. Het was een fraaie en 

afwisselende tocht, hoewel de meeste landgoederen alleen voor 

wandelaars toegankelijk zijn en veel van de landhuizen er niet meer 

zijn. De terugweg voerde door het centrum van Den Haag.   

 

Op zaterdag 12 oktober ging de laatste fietstocht van 2024 over de 

Tuindersroute. Het was fris weer en er werd dan ook met veel plezier in 

de Hooiberg in ’t Woudt koffie gedronken nadat een aantal oude 

Citroëns Traction Avant waren bewonderd. De terugweg voerde langs 

de Zeven Sloten en Wollebrand. 
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HANDWERKEN   
 

Op 31 december 2024 

telde de handwerkclub 

12 leden en de afdeling 

groeit nog steeds. Twee 

leden moesten afscheid nemen. Bij een bijzondere bijeenkomst van een 

van hen was de afdeling aanwezig. Aan het levensboek dat zij van haar 

kleindochter had gekregen, werd een bijdrage geleverd. 

 

Er werd volop gebreid en gehaakt. Ook waren de leden bezig met 

borduren en quilten. De groepsapp werd vaak gebruikt, bijvoorbeeld om 

de gemaakte producten aan elkaar te laten zien en om advies te 

vragen. Om inspiratie op te doen werden handwerkwinkels en crea-

beurzen bezocht. Volgens sommige leden ‘snoepwinkeltjes’.  

 

Vaak voor een goed doel werden met een 

speciale techniek vierkantjes gebreid die tot een 

stola werden samengevoegd om zo de 

restanten van de sokken wol te verwerken. De 

paaskippetjes die werden gemaakt vonden vaak 

gretig aftrek en de gezamenlijk gemaakte 

poppenkleertjes zijn een hele garderobe 

geworden. Vanzelfsprekend hadden de leden 

ook hun eigen handwerkprojecten.  

 

De leden van de handwerkclub gingen 

vaak mee met de uitjes van de VSAG, 

maar organiseerden ook zelf uitstapjes 

zoals naar de Hortes Bulboruma in 

Limmen. In september werd in Leiden het 

museum de Lakenhal bezocht en was er 

een rondvaart door de grachten. De dag 

werd met een pannenkoek afgesloten.  



32 
 

KEEP FIT 
 

Ook in 2024 stonden de 

leden van de afdeling Keep 

Fit elke woensdag in de 

fitnessruimte van 

sportschool High Five in het 

stadhuis van Den Haag.  

 

Onder de enthousiaste 

aanvoering van trainer 

Shagha deden ze eerst op 

het ritme van de muziek 

een warming-up. Dan 

volgde een parcours met 

verschillende en vaak 

verrassende oefeningen. Met een cooling down werd afgesloten. 

Tussendoor was er een kopje thee. Als afsluiter was er een 

koffiemoment in de Urban Window. Naast deze gezamenlijke activiteit 

maakten enkele leden ook individueel gebruik van de fitnessruimte. 

 

Tot 1 december was Bob van Amstel de contactpersoon van de afdeling 

Keep Fit. Door diens 

verhuizing naar Naaldwijk 

is hij door Hans Alewijnse 

opgevolgd. In de loop van 

het jaar zijn om diverse 

redenen meer deelnemers 

gestopt. Doordat er ook 

weer nieuwe leden zijn 

bijgekomen bleef het 

ledental in het afgelopen 

jaar ongeveer 16. 
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KOERSBAL 
 

De afdeling Koersbal 

moest 2024 met weinig 

perspectief voor het 

nieuwe jaar afsluiten. Het 

aantal leden was al tot 

acht terug gelopen en 

eind december moesten 

nog eens twee leden 

noodgedwongen hun 

lidmaatschap opzeggen.  
 

Bovendien kon na de 

brand op 22 november 

niet meer in het 

clubgebouw van de              

sv Erasmus aan de 

Erasmusweg worden 

gespeeld.  

 

Het aantal overblijvende 

leden is dit jaar nog net 

genoeg, maar dan mag niemand door ziekte of om een andere reden 

zoals vakantie verstek laten gaan. “Al met al een weinig hoopgevende 

situatie”, zegt contactpersoon Harry Bielefeld.  

 

Kennismaken                                                                                

Hij hoopt dan ook dat er leden van de VSAG zijn die het leuk vinden op 

maandagmiddag van 13.30 uur tot 15.30 uur, inclusief een thee- of 

koffiepauze, te komen koersballen. Wie met koersbal kennis wil maken 

is van harte welkom en kan dat aan Harry Bielefeld laten weten: 070 – 

345 17 62, h.t.bielefeld@hetnet.nl.  

 

mailto:h.t.bielefeld@hetnet.nl
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SCHILDEREN 
 

Op 8 januari 2024 ging de 

Schilderclub na de feestdagen 

met 18 leden weer aan het werk. 

Tijdens de algemene 

ledenvergadering stond voorzitter 

Lieke Schonk stil bij het reilen en 

zeilen van de club en werden 

enkele punten op de i gezet. Een 

punt van overleg was dat voor Trieneke van Epen, lid van de club, het 

elke week op tijd komen te veel is geworden. Omdat er binnen de club 

genoeg expertise is om elkaar te helpen is een speciale leraar die elke 

week komt, erg kostbaar is en geen erg grote meerwaarde heeft, niet 

nodig. Overigens blijft Trieneke van Epen binnen de schilderclub tips 

geven.  

 

De portretsessies naar levend model waren er 

ook weer. Drie keer poseerde een lid van de club 

of een bekend model. Voor een sessie die met 

een koffiepauze drie uur duurt, poseerde Iona 

Richardson, lid van de Schilderclub. Omdat zij lid 

is van de Rode Hoedjes Associatie, die allerlei 

culturele activiteiten over de hele wereld 

verzorgt, had zij een rode hoed opgezet. Volgens 

Jan Vos, secretaris van de Schilderclub, zijn de 

oefenochtenden erg leuk en leerzaam.  

 

Aan het tekenen van een stilleven werd ook aandacht geschonken. 

Trieneke van Epen maakte een opstelling van verschillende voorwerpen 

en van verschillende materialen. Hiermee leerden de schilders allerlei 

materiaalstructuren, zoals glas, metaal en geplooide stof en dergelijke. 

Ook het perspectief van de voorwerpen was belangrijk. Vooral de ronde 

voorwerpen op papier krijgen was een goede oefening. 
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Elk jaar houdt de Schilderclub 

een tekenochtend in de 

buitenlucht. Dit jaar was dat 

bij de haven van 

Scheveningen. Maar omdat 

vanaf juni het weer steeds 

niet meewerkte kon dat pas 

op maandag 9 september. 

Toen was het wel goed weer 

en kon dat aan de hand van 

de buienradar met de app van 

de Schilderclub snel worden 

gecommuniceerd. 

 

Verzameld werd bij Oma Toos, 

een restaurant aan de haven, 

waar koffie werd gedronken. 

Daarna zwermden de schilders 

over het haventerrein uit. Er 

werden mooie tekeningen 

gemaakt. Met alle masten 

vlakbij was dat lastig maar ook leerzaam. Met pannenkoeken in Oma 

Toos werd de ochtend afgesloten. 

 

Tafels                                                                                                     

De leden van de Schilderclub zijn blij met de nieuwe verrijdbare tafels in 

de ruimte van de VSAG in Zuid57, waar ze elke maandagmorgen bezig 

zijn. De opstelling is makkelijk aan te passen aan de behoefte zonder 

veel gesjouw. 

 

Omdat de lift in Zuid57 in december tot de feestdagen buiten gebruik 

was en enkele schilders daardoor niet naar boven konden werd de 

eindejaarslunch in het restaurant beneden vervroegd naar maandag     

9 december. Het was een gezellige afsluiting van 2024. Aan het einde 

van dat jaar telde de Schilderclub 19 leden. 
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YOGA 
 

Het loopt goed 

bij de afdeling 

Yoga. Er zijn 

12 leden en 

dat is het 

maximum 

aantal dat 

vorig jaar op 

dinsdagmorgen 

in de ruimte 

van de VSAG in 

Zuid57 de 

yogamatjes kon uitrollen.  

 

Volgens contactpersoon Greet Hendriks is het een fijne groep en is er 

een goede klik tussen de deelnemers. Als locatie voor de oefeningen 

bevalt de ruimte van de VSAG goed. 

 

In mei gaf Johan twee keer les en Maria Elena in 

augustus drie keer. Ine Stomps, de yogalerares van 

de afdeling, gaf op dinsdag 1 oktober haar laatste 

les omdat het haar helaas te veel werd. Zij kreeg 

daarna een lunch in restaurant Parkoers in het 

Zuiderpark aangeboden. Brenda Dekker is haar 

vervangster geworden. Zij begon een week later op 

dinsdag 8 oktober.  

 

Op dinsdag 3 december speelden de 

leden van de afdeling Yoga het 

sinterklaasdobbelspel. Deze traditie wordt 

elk jaar in ere gehouden. 
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WATERGYM 
 

Voor de afdeling 

Watergym begon 

het jaar minder 

goed omdat de 

leidster wegens 

ziekte in het warme 

water van het 

zwembad de 

Escamphof aan de 

Escamplaan geen 

les kon geven.  

 

Ze had echter voor vervanging gezorgd, zodat de lessen voor de twee 

groepen op woensdag en de ene groep op donderdag toch konden 

doorgaan. 

 

Het is de bedoeling dat bij de oefeningen alle spieren aan de beurt 

komen. Dat kan belangrijk zijn om zo lang mogelijk te blijven bewegen 

en thuis te kunnen blijven wonen. Ook worden hulpmiddelen gebruikt 

zoals gewichten en drijvers.  

 

Na enkele afzeggingen en het stopzetten van het lidmaatschap wegens 

persoonlijke redenen kon de afdeling Watergym het jaar 2024 toch nog 

met 32 deelnemers afsluiten. Gehoopt wordt dat dit jaar een flink aantal 

sportieve leden van de VSAG zin heeft in een warm bad terecht te 

komen en zich bij de afdeling aan te sluiten. Daarbij gaat het vooral om 

de les op woensdagmiddag van 17.00 – 17.45 uur.  

 

Contactpersoon Yvonne Heemskerk-Brunings: “Interesse? Kom eens 

lekker twee proeflesjes proberen.”  
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FINANCIEEL VERSLAG 2024 

(agendapunt 6)  

 

 Uitkomsten Begroting Uitkomsten    

 2023 2024 2024    

 € € €    

Inkomsten    
   

Subsidie gemeente 18.000 10.000     10.000    

Contributie leden   6.055   6.700       5.910    

Contributie gez.leden      556      639    

Vrienden       796     650     774    

Bijdrage Afdelingen   2.250  
   

Rente       461        68    

Verlies/Winst  -7.540         0   8.380    

 18.328 19.600  25.771 
   

    
   

    
   

Uitgaven    
   

Huur Zuid57 4.280 6.000 4.250    

Kosten afdelingen    315 2.000    260    

Bestuurskosten       621    

Evenementen 3.023 8.800 9.996    

Administratiekosten  5.255 2.800 3.981    

Representatiekosten    264     539    

Public relations       0     533    

Reservering jubileum 5.000  5.000    

      400    

Diversen      191      192    

 18.328 19.600     25.771 
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BALANS PER 31 DECEMBER 2024  

     

 2023  2024  
ACTIVA €  €  
VORDERINGEN     

- Debiteuren    1.133  
- Vooruitbetaalde bedragen    591  518  

     

LIQUIDE MIDDELEN     

- Bank     54.693  45.155  

     

     

Totaal Activa     55.284  46.806  

     

     

     

PASSIVA     

VERMOGEN VSAG     

- Eigen vermogen 43.386  35.006  
- Reservering Jubileum   5.000  10.000  
- Voorziening Debiteuren   400  

     

KORT VREEMD VERMOGEN    

- Crediteuren   6.869    1.361  
- Vooruit ontvangen bedragen         29      39  

     

Totaal Passiva      55.284  46.806  

 

 

 

 



40 
 

BEGROTING 2025 
 

 Begroting  Begroting 

 2024  2025 

 €  € 

Inkomsten    
Subsidie gemeente 10.000   9.000 

Contributie leden   6.700   6.000 

Contributie gez.leden      560 

Vrienden     650     640 

Bijdrage Afdelingen 2.250     500 

Rente       600 

Verlies/Winst       0     

        19.600          17.300 

    

 Begroting  Begroting 

 2024  2025 

Uitgaven    
Huur Zuid57 6.000  4.200 

Kosten afdelingen 2.000     800 

Bestuurskosten       300 

Evenementen 8.800  5.200 

Administratiekosten  2.800  1.000 

Representatiekosten     300 

Public relations     300 

Reservering jubileum   5.000 

Diversen        200 

 19.600          17.300 

    

    
 

 


